

En iste documento de 1498 o bispe de Huesca, Chuan de Aragón y Navarra, autoriza a devantar altars e fer misa n'a mezquita que fue arrapada per o concello á os moros de Balbastro per considerar inoportuna la suya localización n'o vico més noble d'a ciudat...No siempre , ni alavez ni agora, este país ha sabiu respetar a diversitat. Moros tan aragoneses como los cristianos, pero, ta la suya desogracia, diferens per a suya relichió...

En este documento de 1498 el pbispo de Huesca, Juan de Aragón y Navarra, autoriza a levantar altares y celebrar misa en la mezquita que fue arrebatada por el concejo a los moros de Barbastro por considerar inoportuna su localización en el barrio más noble de la ciudad...No siemore, ni entonces ni ahora, este país ha sabido respetar la diversidad. Moros tan aragoneses como los cristianos, pero, para su desgracia, diferentes por su religión.

